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Årsmøteprotokoll 2007 
Stemtjønn 16.november 2007.  
16 stk fremmøte 
 
Sak 1. Godkjenning av innkalling og konstituering. 
 Ingen kommentarer, møtet satt. 
 
Sak 2. Valg av referent og ordstyrer. 

Referent, Ivar Fossdal. Ordstyrer, Ingvar Aarhus 
 
Sak 3. Årsmeldinger. 

Årsmelding hovedstyret: 
Overforbruk på ny 200m bane ca 18000,- 
Godkjent uten kommentarer. 
 
Årsmelding ungdomsutvalget: 
Godkjent uten kommentarer. 
 
Årsmelding damegruppa 
Godkjent uten kommentarer 

 
Sak 4 Regnskap - budsjett 

Hovedkasse: 
Ser man bort fra overførsel på kr. 200000,- til ny bane er vi nesten på budsjett. Når det 
gjelder tilskudd til ungdomsvirksomheten har vi hatt et etterslep fra 2006 på ca 6000,- 
ellers ok. 
 

 Budsjett 2008 
Økte inntekter på stevner pga. LDKS. Budsjettet godkjent. 
 
Lotykasse 
Lite overskudd på ca 2000,-. Omsetning på ca 300000,- 
Godkjent uten kommentarer 

 
Sak 5 Innkomne forslag 

Utvidelse av ungdomsgruppa til 5 medlemmer. 
Nytt forslag fremmet om at vi fortsatt velger 1 leder og 3 medlemmer til 
ungdomsutvalget. Disse får med seg en person utenfor styret for hjelp til 
treningskvelder og stevner. Skyttere og foreldre blir satt opp på liste for 
gjennomføring av treningskvelder. Ungdomsutvalget lager liste og distribuerer denne. 

 
Sak 6 Orienteringssaker 
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100m, oppgradering / utvidelse 
Anslått kostnad på ca 200000,-. Vi får tilskudd fra DFS på kr. 100000,-. 

 
 17. mai 

Forslag om å søke om å arrangere 17. mai. Inntekt forrige gang ca 25000,- 
 
Skoleskyting 
Utfordringer rundt bemanning på dagtid. 2 stk sier at de kan stille, så vi satser på å 
gjennomføre også i år. 
 
DFS lotteri 2008 
Vi satt igjen med 12-13000 forrige gang. 
 
LDKS felt 2008 
Greipstad er arrangør. 
 
Generelt må styret vurdere om belastningen blir for stor for medlemmene med for 
mange arrangementer og arbeidsoppgaver utenom den daglige driften av skytterlaget. 

 
Sak 7. Høringssaker til ombudsmøtet 

Ingvar informerte, ombudsmøte er på Gunders Kafe lørdag 24.november kl. 12.00. 
 
Sak 8. Valg 

Hovedstyret 
Rune H Westhassel valgt til ny leder 
Nye styremedlemmer: Dagfinn Vemmelvik og Helge Omdal 
 
Feltutvalg 
Rune H Westhassel går ut, inn for ett år Frank Ove Ødegård og Jarle Aarhus. 
 
Ungdomsutvalg 
Trygve Dahl trekker seg, Svein Høydal tar gjenvalg 
Årsmøtet klarte ikke å velge leder for ungdomsutvalget, Styret og valgkommiteen får 
mandat til å finne en løsning, ellers legges ungdomsutvalget ned. 
 
Fullstendig liste legges ut på hjemmesiden. 
 
Den formelle delen av årsmøtet ble avsluttet kl. 21.10. 
 
Protokoll signert av: 
Ivar Fossdal  Trygve Dahl  Ingvar Arhus  Frank O Ødegård 
Dagfinn Vemmelvik Ole H Eidså  Bjørn Mølland Jan R Fudge 
Arne Skeivoll  Øystein Skisland Henry Øvland  Geir Hommen 
Torleif Skeivoll Kåre G Brekke Geir Roland 
  


